
Referat	af	generalforsamlingen	

	

1) Valg	af	dirigent.		
a. Valget	faldt	på	Verner.	

	
2) Formandens	beretning	

	
a. Bestyrelsens	arbejde	

i. Foreningen	har	købt	en	aktie	i	multihuset	til	gavn	for	både	by	og	vores	vej.	
ii. Hjemmesiden	fremhæves	og	der	kommer	en	introduktion	til	alle	den	

fortræffeligheder.	
iii. Vi	skal	have	fundet	en	løsning	til	at	give	besked,	når	der	kommer	nyt	på	siden	MEN	
iv. Vi	skal	også	sørge	for	at	der	faktisk	kommer	noget	nyt!	
v. Der	er	etableret	nye	regnvandsbrønde	
vi. Der	er	givet	tilskud	til	vejfesten,	men	bestyrelsen	fandt	at	initiativet	var	et	godt	

tiltag	for	sammenholdet	på	vejen.	
vii. Vi	har	drøftet	muligheden	for	at	etablere	vejbump	–	det	tager	vi	op	i	aften.	

	
b. Renovering	af	vejen	

i. Kommunen	videofilmer	ind	til	skel	og	lidt	længere.	De	varetager	dog	ikke	en	evt.	
renovering	på	privat	grund.	

ii. Benny,	Verner	og	Leif	har	været	vejsjak	og	asfalteret	de	huller,	der	var	mest	
krævende.	
	

c. Fremtiden		
i. Vi	nåede	ikke	i	mål	med	vores	ambition	om	at	sætte	et	møde	op	mellem	de	nye	på	

vejen.	Det	håber	vi	bliver	forbedret	i	år.	
	

d. Jubilæumsfest	og	vejfester	
i. Vi	håber,	at	I	vil	deltage	i	og	støtte	op	om	de	fester	vi	holder	på	vejen.	Det	giver	et	

godt	sammenhold	og	styrke	i	fællesskabet.	
	
Beretningen	blev	godkendt.	
	
	

3) Gennemgang	af	regnskab	v)	Kaya	Mizzi.	
a. Regnskabet	gennemgået	og	godkendt	med	bemærkninger.	
b. Bemærkninger:	

i. Der	var	på	generalforsamlingen	enighed	om	at	bidraget	til	Multihuset	er	godkendt	
som	målsætning.	Dog	bemærkes	det,	at	processen	burde	have	involveret	en	
generalforsamling,	der	kan	godkende	beslutningen.	Bestyrelsen	tager	sagen	til	
efterretning.	

c. Budgettet	fremlægges.	
Budgettet	godkendes.	
	



4) Jubilæumsfest	d.	6.	april	2018.	
a. Bestyrelsen	

	
	
	

5) Fastsættelse	af	kontingent	
a. Uændret.	Godkendt.	

	
6) Indkomne	forslag	

a. Fartdæmpning	
	
Der	stemmes	til	fordel	for	at	bestyrelsen	arbejder	videre	med	en	løsningsmodel	med	
stemmerne	8	for	og	6	imod.	
	
	

7) Valg	af	bestyrelsesmedlemmer	
a. Ronja	og	Marie	stiller	op.	De	er	valgt.	

	
8) Valg	af	suppleant.	

a. Lars	Andersen	stiller	op	og	er	valgt.	
	

9) Valg	af	revisor	
a. Hans	Nielsen	og	Leif	Gregersen	stiller	op	og	er	valgt.	

	
10) Nyt	fra	Webmasteren	

a. Kontaktlisten	revideres		
	

11) Festudvalget	
a. Mads	og	Morten	genvælges	
b. Vi	har	haft	en	fantastisk,	men	hold	fastelavn	
c. Udvalget	overvejer	at	rykke	festen	til	forsamlingshuset	næste	år.	
d. Sommerfesten	holdes	i	uge	33,	lørdag	
e. Reglerne	for	sommerfest	

i. Godkendt	
	

12) Evt.	
a. Bente	oplever	at	hendes	kantsten	er	for	høj.	Det	samme	gør	Lars,	Lasse	og	andre.	
b. Det	undersøger	bestyrelsen	

	
	


